
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 15. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 257
Ministeren bedes lave en opgørelse over samtlige støttede film i perioden
2007-2014 opgjort på antal solgte billetter, indtjening og hvilken ordning, fil-
men er blevet støttet på.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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Offentligt


